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VERSLAG VERGADERING 

13 juni 2022 

 

Aanwezig 

• Leden: Peter Van Lijsebetten, Katty Van Driessche, Maxine Vandorpe, Pieter Debaets, Christophe 

De Grande, Peter Nees, Jean-Pierre Pannecoucke, Chris Picavet, Gert Van Broeck, Gerben Van De 

Voorde, Elke Van Haver. 

• Stadsbestuur: Peter Buysrogge, Johan Heirbaut. 

• Verontschuldigd: Caro Buyse, Carine Verleyen. 

 

 

01. Goedkeuring notulen vergaderingen 03-05-2022 

Goedgekeurd. 

 

02. Kampioenenhappening 17-06-2022 

Sportteam van het Jaar: kandidatuur van Taekwondo Academie wordt niet weerhouden wegens 

ontbreken argumentatie. Kandidatuur van Sprintteam AC Waasland wordt toegevoegd. 

Peter N en Gert zullen assisteren bij het onthaal. 

 

03. Sportkringpark en zwembad De Watermolen: status en toekomst 

Pieter brengt verslag over stuurgroep en workshop. Het ontwerpplan werd besproken, de mate 

van realisatie en van fasering zal afhangen van de budgettaire ruimte. Het recreatief aanbod 

wordt mogelijk beperkter dan initieel vooropgesteld. Zal wel worden uitgebreid met een klein 

skateterrein op voorstel van team jeugd. 

De procedure voor het RUP loopt. 

Schepen Buysrogge verwijst naar recent overleg met voetbalclub FC Sint-Niklaas, waaruit o.a. 

aandacht is gevraagd voor de afsluitbaarheid van de twee oefen-voetbalvelden en aanpassing 

van het programma voor het paviljoen. Hij meldt ook dat de sloop van het voetbalstadion is 

gestart op 7 juni jl. 

In verband met het zwembad vraagt Peter VL naar de diepte-instelling voor de duikers.  

 

04. Site Pastoor Copstraat 

Ook over de stuurgroepvergadering van dit project rapporteert Pieter. De omgevingsvergunning 

voor de ontwikkeling van het zuidelijke deel in functie van bebossing en mountainbike is 

aangevraagd. De ontwikkeling van het noordelijke deel is on hold gezet. Daar zal enkel worden 

overgegaan tot sloop van de gebouwen en de constructies. Het terrein zal daarna beschikbaar 

zijn voor de buurt.  
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05. Buitenschools gebruik schoolsportinfrastructuur: resultaten bevraging door sportdienst 

Johan overloopt het overzicht dat uit 3 delen bestaat: scholen die hun infrastructuur verhuren 

aan derden, scholen die het niet doen en scholen die nog niet reageerden op de bevraging. De 

sportdienst zal het overzicht verder trachten te actualiseren. 

 

06. Het Sportgesprek 14-10-2022 

Johan overloopt het verslag van de werkgroep van 30-05-2022. 

Het college is ermee akkoord dat de receptiezaal van de nieuwe stadhuisvleugel als locatie zal 

dienen.  

Het ontwerp van de voorafgaande bevraging, opgemaakt door Gerben, wordt summier 

besproken. Hij zal dit nog doorsturen naar de leden. 

Op de Kampioenenhappening zal het Sportgesprek worden aangekondigd en nog voor de zomer 

vertrekt een “save the date” naar de sportclubs. 

 

07. Satellietgroepen 

• Communicatie. 

Peter N deelt mee dat de voorstelling van de nieuwe leden van de sportraad gebeurt en 

dat hij iets had willen doen met de Expo ‘Terug naar Sportkring’. 

• Reglementen. 

Geen nieuws. 

• Werkgroep ruiter- en menroutes. 

Maxine meldt dat de leden van de werkgroep de route hebben verkend per fiets en dat 

er enkele punten zullen worden verfijnd. Het ontwerp gaat nu naar Sport Vlaanderen. 

• G-sport/doelgroepen 

Gert zal eind augustus-begin september een overleg organiseren met de G-sportclubs en 

sportclubs met G-afdeling.  

• Voetbaloverlegcomité 

Gert verwijst naar het verslag van de vergadering van 07-06-2022. Er worden 440 

aandenkens gevraagd voor het jeugdzomertornooi. Hij vraagt ook aandacht voor de 

opmerking aan de groendienst om kunstgrasterreinen éénmaal per maand te rollen.  

 

08. Mededelingen 

• Johan meldt dat traditionele kalendervergaderingen met de clubs van de vier grote 

sportcentra achter de rug zijn en dat er zich geen noemenswaardige problemen 

voordeden. De sportraad heeft hierover geen opmerking. 

De clubs van Sinbad komen nog samen op 15-06-2022. Voor de clubs die in de sportzaal 

actief zijn, moet op termijn een alternatieve locatie worden gevonden. 

• Schepen Buysrogge deelt mee dat er een overleg is geweest met Christof Impens van 

Golazo waarbij onze interesse is overgemaakt voor de Benelux Tour 2024. Dit moet 

verder worden besproken in het college. De datum voor de Waaslandcross 2023 zal 

wellicht niet samenvallen met de openingswedstrijd van het wegseizoen.  

Chris Picavet herhaalt zijn pleidooi om te focussen op gravel bike initiatieven. Hij zal 

zijn contactpersoon voor de uitstippeling van een parcours overmaken aan de schepen. 

 

09. Rondvraag 

• Quid Sportquiz? Nog geen concreet plan. 

• Voorstellen voor onderwerpen te bespreken in de sportraad? 

 Pieter: organisatie van vorming van besturen van kleinere clubs.  
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• Vergaderlocatie 12-12-2022: De Klavers. 

• Uitnodigingen manifestaties: zullen door Maxine worden doorgemaild naar alle leden. 

• Aanvraag erkenning Dartsclub ’t Oud Geel: gunstig.  

• Gert: kan de Belgische vlag aan sporthal De Witte Molen terug naar boven worden 

gehesen? 

 

 

De voorzitter sluit hierna de vergadering. 

 

 
Johan Heirbaut 


